
Og så var det året hvor Pisk endelig kom på nettet.  

 

Det ser lidt sløjt ud med vores hjemmeside. 

 

Vi har stadig en tur tilgode, et besøg hos Kjær og Sommerfelt, Tofte arbejder vel  

stadig på dette.  

 

Jeg syntes det har været et travlt men, et meget spændende år at sidde på  

Formandsposten. Og jeg er kampklar igen om 10 år.  

Og jeg vil slutte med at sige tak for god ro og orden.  
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